
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Rīgā 

27.03.2023 Nr. 1.4/23-VS-20 

Sēdes sākums: 19:46 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Evelīna Elva Sirmā (LU SP Kultūras un sporta virziena vadītāja) 

Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Anete Patrīcija Raiskuma (LU SP Biroja vadītāja) 

Lāsma Līga Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) 

Undīne Kate Finka (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Rūdolfs Jānis Zabolockis (LU SP Koordinētājs zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja atbalstītāju piesaistes jautājumos) 

Viesi:  

Mārcis Pakalns (LU) 

Laura Šīraka (LU) 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. M. Pakalna kandidatūra uz Multimediju speciālista vakanci 

4. L. Šīrakas kandidatūra uz Studentijas mentoru programmas koordinatora vakanci 

5. Atskaites 

6. Kopsapulce 

7. Hakatons par vēlēšanu sistēmām 

8. Rakstu mājas interjera motīvi 

9. EKA SP ielūgums uz Dzimumballi'23 

10. Ielūgums uz DU SP Dzimšanas dienu 

11. Ielūgums uz Kolonādes kausu 

12. Pavasara talkas rīkošana ar Ekopadomi 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. “LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes” 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. NNDP 

17. Iknedēļas e-pasti 

18. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID - 108 L. Runčis iesniegums par 13.03. VS Kavējumu;  

⎯ ID - 109 Projektu konkursa pieteikums no Klintas Barbakas (PPMF);  

⎯ ID - 110 L. Šīrakas pieteikums uz Studentijas mentoru programmas koordinatora 

vakanci;  

⎯ ID - 111 Iesniegums par jaunu LU ĶF SP vadītāju; 

⎯ ID – 112 Projektu konkursa pieteikums no Leldes Švinkas. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 
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3. M. Pakalna kandidatūra uz Multimediju 

speciālista vakanci 

4. L. Šīrakas kandidatūra uz Studentijas mentoru 

programmas koordinatora vakanci 

5. Atskaites 

6. Kopsapulce 

7. Hakatons par vēlēšanu sistēmām 

8. Rakstu mājas interjera motīvi 

9. EKA SP ielūgums uz Dzimumballi'23 

10. Ielūgums uz DU SP Dzimšanas dienu 

11. Ielūgums uz Kolonādes kausu 

12. Pavasara talkas rīkošana ar Ekopadomi 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. “LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes” 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. NNDP 

17. Iknedēļas e-pasti 

18. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. M. Pakalna kandidatūra uz Multimediju speciālista vakanci 

E. Borska: Aicinu M. Pakalnu pastāstīt par sevi, kā arī par savas kandidatūras iemeslu. 

E. Borska dod vārdu M. Pakalnam. 

M. Pakalns pastāsta par sevi, kandidatūras iemeslu. 

E. Borska: Aicinu uzdot klātesošajiem jautājumus kandidātam. 

M. Pakalns atbild uz klātesošo jautājumiem. 

L. Runčis pievienojas sēdei. 

E. Borska: Paldies, par ierašanos, atbildi ar lēmumu sniegsim rītdienas laikā. 
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M. Pakalns pamet sēdi.  

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikties par M. Pakalna kandidatūru. 

Klātesošie izsakās par M. Pakalna kandidatūru.  

E. Borska: Aicinu balsot par M. Pakalna pieņemšanu amatā ar pārbaudes laiku. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  1  1 

Lēmums: Apstiprināt M. Pakalnu kā Multimediju speciālistu ar pārbaudes laiku. 

 

4. L. Šīrakas kandidatūra uz Studentijas mentoru programmas 

koordinatora vakanci 

E. Borska: Aicinu L. Šīraku pastāstīt par sevi, kā arī par savas kandidatūras iemeslu. 

E. Borska dod vārdu L. Šīrakai. 

E. Borska: Aicinu uzdot klātesošajiem jautājumus kandidātam. 

L. Šīraka atbild uz jautājumiem. 

E. Borska: Paldies, par ierašanos, atbildi ar lēmumu sniegsim rītdienas laikā. 

L. Šīraka pamet sēdi. 

E. Borska: Aicināšu klātesošos izteikties par L. Šīrakas kandidatūru 

Klātesošie izsakās par Lauras kandidatūru. 

Sēdi pamet Ronalds Turnis un Rūdolfs Jānis Zabolockis. 

E. Borska: Aicinu balsot par L. Šīrakas pieņemšanu amatā.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

6  0  0 

Lēmums: Apstiprināt L. Šīraku kā Studentijas mentoru programmas koordinatori. 

5. Atskaites 

Sēdei pievienojas Ronalds Turnis un Rūdolfs Jānis Zabolockis.  

 

E. Borska: Aicinu katru izteikties par iepriekšējā nedēļā paveikto: 
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E. Borska dod vārdu Artūram Danga. 

A. Danga: Izsūtīju Pavasara 2023 semestra starptautisko studentu anketu, izveidoju 

komandējuma konceptu un saņēmu apstiprinājumu no visām struktūrvienībām par STA vizīti. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Veicu onboardingu Alenam, tikšanās ar vadību un stratēģiskā workshop izstrāde 

un vadīšana. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Tikšanās ar vadību, tikšanās ar BVEF SP, ĶF SP, FMOF SP, VFF SP un SZF 

SP par SM III individuālajām vienošanām, Studentijas Akadēmijas darbi (vieslektori, 

plānošana, cenu aptauja un citi). 

E. Borska dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Iepazīšanās ar LU SP darbībai izmantotajām sistēmām, aktuālo dokumentu 

sagatavošana, Studentijas akadēmijas DG. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Biju slims, piedalījos stratēģiskajā un palīdzēju ar Asinsdonoru dienu 

organizēšanu. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Viss par un ap pasākumu "Pavasara atelpa", asinsdonoru dienu menedžēšana, 

tikšanās ar Reini un Emīlu par debašu organizēšanu. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: FSP Ceļveža DG un sadalīti darāmie darbi, Gada balvas lapā 2x pārrakstīti 

teksti, Iztulkota IKV lapa. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Tikšanās ar vadību un naktī taisīju kūciņu, onboardings Anetei, darbs pie Gada 

balvas. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Story aptauja par LU ilgtspējību, PR lielā kontaktu grāmata + FSP PR cilvēku 

kontaktinformācijas ievākšana, Saziņa ar Ansi par LU Sporta PR + reel filmēšana. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Tikšanās ar vadību, IT struktūras iepazīšana, Stratēģiskā apmeklējums 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Turpinu risināt Flickr sāgu, Apmeklēju Canvas 2.0. eventu, Studentijas 

akadēmijas PR 

E. Borska dod vārdu L. Runčis. 
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L. Runčis: Uzrunāju pēdējos sponsorus Studentijas akadēmijai, Sāku uzrunāt sponsoru 

debatēm, Turpinu kārtot lietas saistībā ar GB. 

E. Borska: Senatoru kolēģijas sēde, darbs pie Studentijas akadēmijas, darbojos pie finanšu 

lietu sakārtošanas, amatu aprakstu izveidošanas u. tml. 

6. Kopsapulce 

E. Borska informē, ka nepieciešams izsludināt nākamo kopsapulci, par tās norises laiku 

veiksim elektronisku balsojumu, par precīzo laiku, vispirms caurskatīšu kalendārus par 

potenciālajiem datumiem 12. aprīlis vai 19. aprīlis. Palūgšu paziņot par darba kārtības 

punktiem, ko nepieciešams iekļaut. Kā arī atgādinu par nepieciešamību pabeigt pēdējās 

lietas par gada plānu pirms tās.  

7. Hakatons par vēlēšanu sistēmām 

E. Borska: Informēju, ka ar mani sazinājās par piedāvājumu kopīgi rīkot hakatonu par 

vēlēšanu sistēmām. Uzskatu, ka mums šis varētu būt vērtīgi nākotnes darbībai. Aicināšu 

citiem izteikties par šo piedāvājumu. 

Klātesošie izsakās par šo ideju. Klātesošie nav pārāk pozitīvi noskaņoti – galvenās raizes 

darbaspēka kapacitātes trūkums, finansējums, tomēr apzinās, ka šāda sistēma mums būtu 

nepieciešama nākotnē un jāmēģina atrast veidi, kā mēs varētu būt daļa no šī projekta. 

E. Borska: Paldies, esmu sapratusi Jūsu nostāju, sazināšos ar organizatoriem par finansējumu, 

un pasākuma konceptu nedaudz plašāk un tad paziņošu par to Jums. 

8. Rakstu mājas interjera motīvi 

E. Borska informēju, ka VIA sēdē tiks izskatīts šis jautājums arī, bet būtu vēlams arī mums 

izskatīt šos piedāvājumus un par Jūsuprāt atbilstošākajiem sazināties ar Veroniku. Lai 

nekavētu sēdi, tad šobrīd kopīgi tiem neiesim cauri, bet, ja kādam ir vēlme un interese tajā 

iesaistīties plašāk tad droši pievienojieties VIA sēdei. 

9. EKA SP ielūgums uz Dzimumballi'23 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Uzskatu, ka būtu ļoti pareizi doties arī mums uz šo pasākumu, jo mums ir svarīgi 

uzturēt pozitīvu sabiedrisko tēlu starp citām AII SP. Tāpēc, lūdzu, piesakieties no 

klātesošajiem, kas būtu gatavi doties. 

R. J. Zabolockis piesakās, ka varētu doties. 

10. Ielūgums uz DU SP Dzimšanas dienu 

E. Borska: Informēju, ka DU ir uzaicinājusi mūs apmeklēt šo pasākumu 14. aprīlī, būtu 

vēlams te arī pieteikties cilvēkiem.  

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Informēju, ka arī tiks piedāvātas naktsmītnes. 
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Piesakās A. Danga, A. P. Raiskuma, R. Baumanis, V. Vagotiņa-Vagule. 

11. Ielūgums uz Kolonādes kausu 

E. Borska: Informēju, ka RTU ir uzaicinājusi mūs uz Kolonādes kausu. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Mēs nevaram pievienoties, jo tajā brīdī mums norisinās talka. 

12. Pavasara talkas rīkošana ar Ekopadomi 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Vēlos noskaidrot Jūsu domas par talkas rīkošanu Botāniskajā dārzā 29. aprīlī 

sadarbojoties ar Ekopadomi. 

Klātesošajiem par to nav iebildumu. 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par aktualitātēm. Vadības sēdē notika diskusijas par plaģiātisma 

jautājumu. Senāta sēdē tika apstiprināta goda statusu piešķiršana, apstiprināts LU 

Padomnieku konvents, kā arī izskatīti citi ikdienišķie jautājumi, kas skar vēlēšanas 

akadēmiskajos amatos. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Informēju, ka rīt ir simtgades satversmes konference, kur vēlams pievienoties 

visiem un arī tika minēts, ka konceptuāli varētu apstiprināt aprīlī budžetu.  

14. “LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes” 

R. Turnis informē par aktualitātēm. Notika DG par rīcību saistībā ar Rīgas Satiksmes 

atbalsta trūkumu studējošajiem tiks izveidota “Manabalss” iniciatīva par atlaižu 

atjaunošanu studentiem vienreizējām biļetēm. 15. aprīlī būs domes sēde RTU un Simona 

Granta kandidēs uz Akadēmiskā virziena vadītājas amatu un sakarā ar to viesosies mūsu KS 

vai uz Domnieku kolēģijas sēdē. RTU SP ir nobalsojusi atsākt maksāt LSA biedra naudu. 

15. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu Artūram Danga. 

A. Danga informē par SSK aktualitātēm, nav nekā ļoti pozitīva vēl joprojām problēmas ar 

iekšējo darbību, lietas nevirzās uz priekšu. Man sanāk darīt daudz ko viņu vietā, un cenšos to 

risināt. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. JF notika kopsapulce, kurā notika vadītāja 

vietnieka vēlēšanas. D. Ulmanis informē mūs par aktuālajiem FSP pasākumiem šajā nedēļā.  
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E. Borska: Aicinu Jūs arī uzrunāt savas un citas FSP individuāli par pieteikšanos uz 

Studentijas akadēmiju. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Informēju, ka arī piektdien (31.03) norisināsies MF kopsapulce, ko būtu vēlams 

apmeklēt kādam, kas nedodas uz Studentijas akadēmiju.  

16. NNDP 

E. Borska: Informēju, ka tuvā nākotnē šī sadaļa varētu pārcelties uz Click-up, tomēr tas 

nenotiks vēl nākamajā reizē noteikti. Tagad aicinu katru izteikties par nākamās nedēļas darba 

plānu.  

E. Borska dod vārdu Artūram Danga. 

A. Danga: Turpināt darbību pie komandējuma, sākt plānot konkrētas aktivitātes STA vizītes 

laikā, sakoordinēt ar Lāsmu vizuāļu izveidi. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Pabeigt Q2 darbības plānu, palīdzība ar IT lietām Alenam un Evai, biroja 

sakārtošana. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Studentijas akadēmija, MF problēmu risināšana un potenciāli iesaistīšos 

tikšanās reizē ar arodbiedrību, par komentāriem par SM III posmu. 

E. Borska dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Darba plāna izstrāde VS un KS protokolu sagatavošanai, VS un KS 

protokolu sagatavošana, Biroja sakārtošana (atbilstoši click-up), Studentijas akadēmija. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Click-up darbi, komunikācija ar 2022. gada SZK dalībniekiem par 

referātiem, un rakstu krājuma izveidošana. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Tikšanās ar DVSC, turpināšu strādāt pie debatēm un sākt darbu pie nostājas 

veidošanas. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: FSP mudināšana ievietot notikumus kalendāros, ieplānošu nākošo FSP ceļveža 

DG, un 3. reizi pārrakstīt Gada balvas tekstiņus. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Tikšanās ar Kristu par sporta spēlēm, aktuālie Gada balvas darbi, tai skaitā, DG, 

un ar Agri došos pie Ķirses. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 
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U. K. Finka: Veidot Gada balvas postus: tiktok, posti par balsošanu, video par GB + 

sponsorētā reklāma, FSP PR virzienu vadītāju čatu izveidošana, Reel LU Sportam par 

aktuālajiem turnīriem LU Studentu kausā 2023. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: LU SP iekšējo sistēmu restrukturizācija, Google workspace izpēte un darbs pie 

Gada balvas tehniskā nodrošinājuma. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Gada balvas PR, Instagram rāmīši, tikšanās ar Undīni un visticamāk visu PR 

komandu. 

E. Borska dod vārdu L. Runčis  

L. Runčis: Turpināt saņemt gan GB, gan SA sponsoru dāvanas, sagatavot GB sponsorus 

dāvanu kartes un nodot uz druku, turpināt sponsoru uzrunāšanu debatēm. 

E. Borska: Turpināšu kārtot biedrības jautājumus un slēgšu darba līgumus ar jaunajiem 

darbiniekiem, kā arī plānota tikšanās ar LU Arodbiedrību saistībā ar SM III posmu. 

17. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem. 

18. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 3. aprīlī plkst. 18:45, hibrīda formātā Raiņa bulvārī 

19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 3. aprīli plkst. 18:45, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 21:25 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


